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Адрес Hellma GmbH & Co. KG 
Klosterrunsstraße 5 
79379 Müllheim

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Mission 
Light is one of the most fascinating phenomena.

Precise knowledge of its properties and the ability to make these usable for scientific analysis in industry and research with unique optical components
and assemblies has been the driving force of Hellma since 1922. However, we don’t just set standards as a global market leader for glass and quartz
cells.

Today we are also an industry leader wherever highly precise optics for scientific analysis are needed and in all situations where technologically
demanding customer requirements need to be fulfilled. Whether with our fibre-optic systems, our measuring cells with highly precise channel
structures or our calibration standards for spectrophotometers, as soon as requirements exceed usual demands, our products are to hand – from the
earth to outer space.

Our success is based on a number of factors. Our exceptional skills in glass production, the constantly growing innovative power of our researchers
and developers, as well as our well-balanced company policy, which serves the high aims of Hellma: dedicated staff, consistent quality and a
respectful treatment of the environment.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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